



額外籌款表格 Additional Fundraising Form

參加者姓名/隊伍名稱 Participant name/Team name: _____

聯絡人名稱 Contact person name: _____

電話 Mobile Number: _____

電郵地址 Email Address: _____

(若為賽事參加者，必須與參賽資料一致 All information must be filled in and consistent with the entry information if you are participant.)

籌款獎截止計算日期：2024年2月15日

Deadline for calculation of highest fundraising awards: February 15, 2024

	贊助人/贊助機構 (所有\$100或以上捐款可 獲發免稅收據，如需收據 請在方格內加 ✓) Sponsor/Sponsoring Organization (all donation over HK\$100 will receive tax-free digital receipt ,tick if you need it)	贊助金額 Sponsoring Amount HK\$	若收據抬頭需更改， 請註明。 If the receipt header needs to be changed, please indicate this.
1.	<input type="checkbox"/>		
2.	<input type="checkbox"/>		
3.	<input type="checkbox"/>		
4.	<input type="checkbox"/>		
5.	<input type="checkbox"/>		
6.	<input type="checkbox"/>		
7.	<input type="checkbox"/>		
8.	<input type="checkbox"/>		
9.	<input type="checkbox"/>		
10.	<input type="checkbox"/>		
籌款總額 Donation Amount: \$			

- 若以隊伍形式之參加者，所有額外籌款款項將計算到隊伍籌款額，以競逐「最高籌款獎」。
If you participate as a team, all additional fundraising funds will be calculated into the team's fundraising amount to compete for the "Highest Fundraising Award"
- 所有電子免稅收據將一併電郵至聯絡人。
All digital tax-free receipts will be emailed to the contact person.
- 如此表格不敷應用，請自行下載多張填寫，一併遞交。
If this form is not enough for application, please download multiple sheets to fill in and submit them together.

捐款方法 Donation Methods:

1. 請參加者把銀行存款入數紙連同籌款表格一併上載至 google form 或傳送至 WhatsApp 54043525 處理。

Participants are requested to upload the bank deposit slip together with the fundraising form to Google Form or send it to WhatsApp 54043525 for processing.

- 銀行捐款賬戶 bank donation account

中國銀行 Bank of China: 012-882-0-004522-8

上海商業銀行 Shanghai Commercial Bank: 354-82-032661

匯豐銀行 HSBC: 411-406-747-8383

(If you choose HSBC, please use online banking or teller machine to transfer)

- 支付寶香港 Alipay Hong Kong: : 掃描以下二維碼 (必須為支付寶香港之用戶)

Scan the QR code below (must be an Alipay Hong Kong user)



- 捐款支票抬頭 Donation checks payable to : 「心晴行動慈善基金」或「Joyful Mental Health Foundation」

郵寄地址：新蒲崗五芳街 10 號新寶中心 10 樓 1001-1003 室

Mailing address: Room 1001-1003, 10th Floor, New Treasure Centre, 10 Wu Fong Street, San Po Kong

2. 請自行影印籌款表格及銀行存款入數紙作副本，以便核對。

Please photocopy the fundraising form and bank deposit slip for verification.

3. 以上資料只供「心晴行動慈善基金」印發收據及募捐用途。

The above information is only used for issuing receipts and raising donations by the "Joyful Mental Health Foundation"